
 Protokoll fört vid styrelsemöte 
 IFK Mariefreds Innebandysektion 

 Datum:  2023-02-06 

 Plats och ort:  Hammarens IP, konferensrum, Mariefred 

 Närvarande:  Micke Undhjem, Marie Freij, Kers�n Furus�g, Marie Hillblom 

 Frånvarande:  Charlo�e Nothnagel, Lina Sebö 

 Adjungerade: 

 § 1  Mötets öppnande 
 Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 § 2  Fastställande av dagordning 
 Styrelsen beslutar 
 a� fastställa dagordningen.. 

 § 3  Föregående protokoll 
 Styrelsen beslutar a� godkänna föregående protokoll från [mötesnamn] [datum] och lägga det �ll 
 handlingarna. 

 § 4  Ekonomi 
 Rapport från kassör. 
 Saldo 130 000 kronor. Sek�onen återinvesterar i verksamheten, enligt �digare beslut. 

 § 5  Verksamhetsrapportering 
 09/10 vill förlänga sin tränings�d. Det vill även 07/08. Men det påverkar även herrlaget som tränar 
 sist, �ll 21.00. Styrelsen beslutar a� bolla frågan �ll herrlaget och de ger besked �llbaka om det 
 fungerar. 
 14/15-laget har gå� ihop med 13-laget om träningar. De�a pga spelarbrist i 13-laget. 
 12-laget rullar på. 
 Bollskolan drar ständigt nya barn som vill testa. 

 I förbundets sta�s�k gällande licensierade spelare hamnar IFK Mariefreds innebandy på plats två i 
 tabellen över största ne�oökningen i Sörmland. IFK Mariefred har 125 licensierade spelare. Det är 
 rekord i vår klubb! 
 Andelen flickor är låg, 6 procent. Men andelen flickor har ändå ökat en del under året. 



 § 6  Övriga frågor 
 IFK Mariefreds huvudstyrelse har beslutat skapa e� samarbete med  Anders Steiner för a� driva 
 evenemang/arrangemang. Det gäller �ll exempel Semesterloppet, Samuelsson Hockey School, 
 Spor�s, IFK-dagen, cup i fotboll, cup i ishockey, IFK-festen. Avtalet gäller e� år. 

 IFK-dagen kommer a� ske 23 april. Alla sek�oner förväntas delta med ak�vitet. 

 IFK Mariefred har få� ökad sponsring med ICA Torghallen. Summan ökas �ll 85000 kronor i form av 
 varor �ll kiosken, cuper och annat. 
 Rekommenda�on a� lagen trycker ICA Torghallen på sina lagtröjor i motpresta�on. 

 IFK Mariefreds huvudstyrelse har köpt in en VEO-kamera. Alla sek�oner kan boka den och filma 
 matcher och träningar. 

 Tjänsten på kansliet är �llsa� med Ane�e Ljungquist och bemanningen är utökad �ll 75 procent. 

 Fråga har kommit från herrlaget om a� söka dispens för två spelare från 07/08-laget a� spela 
 match. 

 Ledarlicenskontroll från förbundet har visat a� sek�onen har e� antal ledare som inte har licens, 
 men som ändå vistats i båset. Det är inte �llåtet och leder �ll straffavgi�. Ledare ska gå utbildning 
 och få licens, säger förbundet. Nu har alla aktuella ledare anmält sig �ll utbildning. 

 Styrelsen beslutar a� årsmöte kommer a� hållas �sdag 7 mars klockan 19. 

 Styrelsen beslutade om nomineringar �ll klubbens priser. 

 Nawwar Arouk från Sörmlandsidro�en deltog på mötet och gav bland annat informa�on om 
 möjligheten a� söka återstartsstöd. Styrelsen beslutar a� diskutera vidare hur en ansökan från 
 innebandyn kan se ut. 

 § 7  Nästa sammanträde 
 Nästa sammanträde är årsmötet 7 mars klockan 19 i Hammarens IP. 

 § 8  Mötets avslutande 
 Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 


